
  
 
 
 

Z A P I S N I K 
 

sa 3. sjednice Predsjedništva DAS-a 
održane 03. svibnja 2011. godine 

 
Prisutni članovi:      

1. Dario Gabrić  
      2.   Hrvoje Bartulović                                                                               

3. Marijana Bronzović                                                             
4. Branka Juras   
5. Mislav Kuzmanić 
6.   Samuel Martin                      
7. Branislav Trifunović 
8. Dragan Žuvela  

 
Odsutni članovi:  

1. Saša Bui  
2. Ante Kuzmanić  
3. Mirjana Radoš       

                                                                           
Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika sa 2. sjednice 
2. Rasprava o stanju u ZUIS-u 
3. Rasprava o članarinama DAS-a za 2011. godinu 
4. Rasprava o tajništvu DAS-a 
5. Rasprava o organizaciji natječaja za Istočnu obalu gradske luke 
6. Razno 

 
1. Zapisnik sa 2. sjednice verificiran je od strane Predsjedništva DAS-a.  

 
2. Marijana Bronzović izvijestila je prisutne o sjednici Izvršnog odbora ZUIS-a, koja je 

održana 27. travnja 2011. godine. Iznijela je podatak da je DAS u posljednjih deset 
godina na ime ZUIS-a uplatio članarinu u iznosu 28.000,00 kn, što je daleko više od svih 
članica. Isto tako, DAS duguje godišnju članarinu za 2010. godinu u iznosu od 3.000,00 
kn. Na sjednici je postavila pitanje zašto DAS plaća članarinu u najvišem iznosu iako 
brojčano u ZUIS-u nema najviše članova, no precizan odgovor od predsjednika ZUIS-a 
nije dobila. Izvijestila je prisutne da ZUIS planira ugradnju novih klima uređaja u prostorije 
te da se od DAS-a očekuje da participira u plaćanju. Isto tako, na prijedlog Jurice 
Jelavića, Izvršni odbor ZUIS-a je prihvatio obvezu da za mjesece svibanj i lipanj plati 
potraživanja prema tvrtki „Korčula wind“, što je do tada radio DAS. 

 
Zatim je Dario Gabrić izvijestio prisutne o sastanku predsjednika svih udruga, članica 
ZUIS-a s predsjednikom ZUIS-a, koji je održan dana 03. svibnja 2011. godine. Osim što 
se raspravljalo o stvarima koje je iznijela Marijana, raspravljalo se o budućim iznosima 
koje bi članice ZUIS-a plaćale za članstvo. Prijedlog predsjednika ZUIS-a je da sve 
članice plaćaju podjednak iznos od 8.000,00 kn godišnje, što bi u odnosu na broj članica 
ZUIS-a, kojih je 7 aktivnih, bio dovoljan iznos za podmirenje troška hladnog pogona 
prostorija ZUIS-a, koji iznosi između 50.000,00 i 60.000,00 kn godišnje. O tome zaključak 
treba donijeti Predsjedništvo DAS-a. Stav Predsjedništva potrebno je pripremiti do 17. 



svibnja, za kada je zakazana sjednica Izvršnog odbora ZUIS-a na kojoj će se raspravljati 
o toj temi. Isto tako, za 17. svibnja treba pripremiti stav DAS-a o ugradnji klima uređaja. 
ZUIS je dobio ponudu od cca 45.000,00 kn za ugradnju klima uređaja. Kako je iznio Dario 
Gabrić, prijedlog ZUIS-a je da ZUIS plati 15.000,00 kn, a da ostalih 30.000,00 kn podijele 
članice međusobno, i to bi DAS stajalo oko 7.000,00 kn. Predsjedništvo je zaključilo da 
se, obzirom na to da je DAS jedina udruga koja je do sada ulagala u prostor, napravi 
analiza u što je sve DAS dosad ulagao u tom prostoru i kolika je vrijednost tih radova, te 
da se onda napravi financijska analiza koliko je novaca utrošeno. To će se predočiti 
Izvršnom odboru ZUIS-a te će se predložiti da se DAS-u ta sredstva priznaju kao uložena 
i onda se smanji ili kompletno anulira učešće u postavljanju klima uređaja.  

 
3. Predsjedništvo je odlučilo da se članarina za 2011. godinu ne povećava, ostaje 200,00 

kn. Uvodi se minimalna članarina u iznosu od 50,00 kn za umirovljenike i studente. 
Predsjedništvo je prihvatilo tekst dopisa koji će se slati uz uplatnice. 

 
4. Tajništvo DAS-a funkcionira kao i do sada iako nije podmirena financijska obveza prema 

tajnici za ožujak i travanj. Ostaje obveza DAS-a da vidi na koji će se način podmiriti ti 
troškovi. DAS vjerojatno ubuduće neće biti u mogućnosti podmirivati troškove tajništva na 
način kako je to činio do sada, što će implicirati raskid ugovora između tajnice i DAS-a.   

 
5. Dario Gabrić izvijestio je prisutne da je prisustvovao sastanku Savjeta za urbanizam 

gradonačelnika na kojem je dobio na uvid Program natječaja za Istočnu obalu gradske 
luke. Misli da je program daleko od završenog, da se radi o radnom materijalu koji tek 
treba posložiti, te da u tom smislu DAS mora što žurnije dati svoje očitovanje. Svi članovi 
Predsjedništva dobit će program da ga pogledaju i daju svoje opservacije pa će se o 
svemu raspraviti na idućoj sjednici. Kako se ne bi gubilo vrijeme, DAS će pripremiti draft 
verziju ponude za organizaciju i provođenje natječaja i proslijediti je prema Gradu. Stav je 
da natječaj mora biti anketnog karaktera, te da se kroz njega redefiniraju postavke 
planova koji su na snazi i dobije pravi program sadržaja na istočnoj obali. Isto tako, 
rezultat ovakvog natječaja ne može nikako biti podloga za izradu detaljnijeg plana. 
Zaključeno je da će najbitniji element natječaja biti kriteriji i opći uvjeti natječaja, da treba 
složiti jaki žiri te da je možda za ovakav natječaj najrealnija dodjela nekoliko istovrijednih 
nagrada što znači da bi ustvari Grad otkupio te radove, nad njima više ne bi bilo 
autorstva tj. iz svakog rada bi se onda neki elementi ugradili u plansku dokumentaciju. 

 
6. Branka Juras zadužena je od strane DAS-a za organizaciju niza predavanja za koja već 

postoje sredstva u iznosu od 8.000,00 kn, odobrena od strane Ministarstva. Ona će, 
zajedno sa zainteresiranim kolegama, uz pojedina predavanja pokušati organizirati 
prateće izložbe. S predavanjima će se krenuti na jesen, svakih petnaest dana. Redoslijed 
održavanja predavanja znat će se do ljeta. 
 
Sukladno traženju udruga Društvo Marjan i Inicijativa za Marjan, Predsjedništvo DAS-a 
pozvat će njihove predstavnike na svoju sjednicu koja će se održati dana 10. svibnja 
2011. godine. Saslušat će se njihova traženja te će se donijeti stav o eventualnom 
budućem djelovanju. 
 
Dario Gabrić pripremio je dopis vezan uz devastaciju višestambene zgrade L.Perkovića u 
Gundulićevoj ulici. Predsjedništvo je prihvatilo tekst dopisa te će se on proslijediti 
redakciji za kulturu dnevnog lista „Slobodna Dalmacija“ i Građevinskoj inspekciji. 
 
Dario Gabrić pripremio je i dopis Ministarstvu kulture, Konzervatorskom odjelu, vezan uz 
zaštitu moderne arhitekture u Splitu. Prihvaćen je tekst dopisa. 

       


